
,,Tu na razie jest ściernisko, ale będzie San Francisco……….,, 

  ….tak śpiewają bliźniacy z GOLEC ORKIESTRA… 

My śpiewaliśmy  ‐,,tu na razie jest ściernisko……ale będzie plac zabaw,, 

 W 2012 r. w naszej szkole zrodził się pomysł wybudowania placu zabaw dla dzieci. Placu, 

który byłby udostępniony również dla wszystkich mieszkańców wsi. Jak to zwykle w szkole 

bywa największym problemem okazał się brak funduszy. Wszystkie urządzenia na placu 

dostępne dla dzieci muszą posiadać atest. Takie wymogi w stosunku do sprzętu powodują, że 

staje się on blisko dwukrotnie droższy niż sprzęt produkowany bez specjalnych świadectw. 

Brak pieniędzy byłby przeszkodą nie do przeskoczenia, gdyby nie stowarzyszenie ,,DŁUGOSZ 

KRÓLEWSKI,, (projekt w ramach działania413,,Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju,, 

objętego PROF na lata 2007‐2013 ) 

 

MAMY!!!!  

DOCZEKALIŚMY SIĘ  …nasze żwirowe ,pustynne boisko przypomina dziś niemal San 

Francisco……PIĘKNY PLAC ZABAW ZOSTAŁ OTWARTY  

28 maja 2013 mogliśmy wreszcie zaśpiewać ,,było żwirowisko JEST SAN FRANCISCO,,   

 Ale po kolei…  

W czwartek na nasze żwirowisko podjechały dwa busy wyładowane wymarzonym 

sprzętem….panowie od razu rozpoczęli prace montażowe, które trwały  do soboty. Czujnie 

doglądały ich nasze oczy…. 

 



                          

 

Nadzorowali również pani dyrektor Jolanta Wiertelak jak i pan Marek Pejaś ‐Kierownik 

Referatu Gospodarki i Rozwoju Lokalnego  ….. 

 

 



 

Najmłodsi nie mogli się doczekać kiedy wreszcie zjadą ze zjeżdżalni, wsiądą na konika czy 

karuzelę…wciąż pytali ,,proszę panią kiedy???? KIEDY???!!!,, 

 

 

 



28 maja 2013 to dzień, w którym UROCZYSTEGO OTWARCIA naszego WYMARZONEGO 

PLACU ZABAW dokonali : 

‐pan wice wójt Zbigniew Słodowy 

‐pani dyrektor szkoły Jolanta Wiertelak 

‐przewodnicząca Rady Rodziców – pani Monika Makowska 

‐przewodnicząca szkoły Paulina Wiertelak 

               Wszystkiemu 

przyglądali się uważnie uczniowie i nauczyciele naszej szkoły, dzieci z oddziału 

przedszkolnego jak i mamy. 

 



Pan wice wójt Zbigniew Słodowy złożył życzenia z okazji minionego ŚWIĘTA MATKI dla 

wszystkich mam oraz dzieciom z okazji nadchodzącego DNIA DZIECKA. 

Gdy tylko wstążka  opadła  ruszyliśmy ku NOWEMU… 

 

Nawet pan Zbyszek….. 

                      

                                                                                                  …….Pani dyrektor 



Mamom również się podobało 

 

Szaleliśmy ponad godzinę mimo pochmurnej pogody. 

Jedni sprawdzali swą sprawność fizyczną w akrobacji…… 

                  

 



Inni nie  chcieli być gorsi od pana wójta więc na różne sposoby kombinowali by wdrapać się 

,,pod niebo,, 

         

Aż zawiśli niemal pod niebem 

 

 



Maluchom  i pani Ewelinie spodobał się pociąg ??? traktor???   

          

karuzela 

 

 



domek ze zjeżdżalnią na palach 

 

 

 

Tylko piaskownica dziś nie przeżywała oblężenia ale przedszkolaki obiecały wkrótce to 

nadrobić mówiąc ,,niech no tylko się wysusy,, 



Po zabawie mamy zaprosiły nas na ciepłą herbatkę i pieczoną kiełbaskę.  

 

 

 

 



  

 

 

  

 

DZIĘKUJEMY ZA MIŁĄ ATMOSFERĘ NA IMPREZIE, A PRZEDE 

WSZYSTKIM ZA PIĘKNY PLAC ZABAW. 

 

 


